
 

 

 

 

 

 

Pingisbord i Rosa huset 
– motion från delägare  

 
Förslag till beslut på stämman:  
En delägare har lämnat förslag till styrelsen om att ett pingisbord ställs i Rosa 

huset. Styrelsen föreslår att föreningen väcker liv i Rosa huset-kommittén och att 

den får i uppdrag att under 2016 ta fram ett förslag på hur Rosa huset ska kunna 

användas av delägarna. I uppdraget ingår att se över behovet av ytrenovering och 

komplettering av bord och husgeråd. 

  

Information om ärendet  
Det fanns tidigare ett pingisbord i Rosa huset. Detta användes mycket sällan, och 

därför tog föreningen bort det på en städdag för några år sedan. Nu har det 

kommit ett förslag på att ställa dit ett nytt pingisbord. 

 

Styrelsen är positiv till att Rosa huset används, men vi tycker att det bör finns 

tydliga riktlinjer för hur föreningen vill använda huset och vilka regler som ska 

gälla. Det finns också behov av ytrenovering, grovstädning och komplettering av 

bord och husgeråd. 

 

Det kan finnas önskemål om annat än pingisbord och därför är det bra om Rosa 

huset-kommittén tar reda på hur delägarna vill använda Rosa huset. 

 

Styrelsen föreslår att Rosa huset-kommittén väcks till liv och att en ledamot i den 

nya styrelsen får i uppdrag att ansvara för kommittén. I uppdraget ingår att ta 

fram en plan och riktlinjer för hur Rosa huset kan användas, hur uthyrningen ska 

gå till och gå igenom vilka arbeten och inköp som behöver göras. 
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